
Protokół Nr 1/2024 
z sesji Rady Powiatu w Sępólnie Kraj. 

odbytej 6 maja 2024 roku 
w sali im. Lucjana Prądzyńskiego 

Urzędu Miejskiego w Sępólnie Kraj. 

W obradach sesji udział wzięli: 

- Radni (zał. nr 1). 

- Zaproszeni goście (zał. nr 2). 

Ad.l. 

Otwarcia I sesji VII kadencji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim dokonała Radna 

Senior Danuta Zalewska o godz. 1000. Serdecznie powitała radnych i zaproszonych 

gości. Zapewniła, że dołoży wszelkich starań aby I sesja przebiegła sprawnie i zgodnie z 

prawem. Ponadto, Radna poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana na 

żywo w Internecie. 

Następnie Danuta Zalewska zarządziła sprawdzenie obecności radnych. W wyniku 

głosowania, jak również zgodnie z listą obecności radnych w sesji uczestniczyło 15 

radnych, co stanowi kworum, (załącznik nr 3 lista obecności, załącznik nr 4 

głosowanie). 

Następnie Radna Senior poprosiła obecnego na sali obrad Zastępcę Przewodniczącego 

Powiatowej Komisji Wyborczej w Sępólnie Krajeńskim, pana Tomasza Bondarczyka o 

dokonanie wręczenia radnym powiatu sępoleńskiego nominacji o wyborze. 

Ad.2. 



Radna Senior Danuta Zalewska poinformowała, że stosownie do postanowień art. 20 ust. 

1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym - radny przed objęciem 

mandatu składa ślubowanie. 

Radny Junior Kacper Sosnowski wyczytał nazwiska radnych zgodnie z listą obecności. 

Następnie kolejno wywoływani radni składali ślubowanie. 

Ad.3. 

Radna Senior Danuta Zalewska zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 

stanowisko Przewodniczącego Rady Powiatu. Przypominała, że zgłoszony kandydat musi 

wyrazić zgodę na kandydowanie. 

Jarosław Tadych zaproponował na stanowisko Przewodniczącego Marka Charta. 

Jarosław Tadych -wyjaśnił, że byłaby to trzecia kadencja Marka Charta jako 

Przewodniczącego. Stwierdził, że posiada on duże doświadczenie w prowadzeniu rady i 

w związku z powyższym uważa, że będzie dobrym Przewodniczącym. Radny Marek 

Chart wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następną kandydaturę wysunął Tomasz Fifielski, który na funkcję Przewodniczącego 

zgłosił radnego Andrzeja Chatłasa. Ten również wyraził zgodę na kandydowanie. 

W dalszej części Radna Senior Danuta Zalewska poprosiła o zgłaszanie radnych do 

Komisji Skrutacyjnej. Przypomniała, że członków Komisji Skrutacyjnej zgłaszają radni. 

Zgodnie ze Statutem Komisja liczy co najmniej 3 członków. W przypadku konieczności 

przeprowadzenia kilku głosowań tajnych można zdecydować o wyborze jednej komisji. 

Wyłoniona komisja wyłania spośród siebie przewodniczącego. Sugeruje się aby 

członkami komisji skrutacyjnej nie były osoby, które same będą kandydowały. 

Jarosław Tadych zgłosił kandydaturę Radosława Burdona. Tomasz Fifielski zgłosił 

kandydaturę Kacpra Sosnowskiego. Radna Iwona Sikorska zgłosiła kandydaturę Pawła 

Toczko. Jarosław Tadych zgłosił kandydaturę Leszka Maracha. 

Danuta Zalewska zarządziła głosowanie nad składem Komisji Skrutacyjnej. Rada 

Powiatu zaproponowany skład przyjęła jednogłośnie, (załącznik nr 5 - głosowanie). 



Następnie Danuta Zalewska poprosiła Komisję Skrutacyjną o przeliczenie kart do 

głosowania. Po tym fakcie radni przystąpili do głosowania. 

Radna Senior Danuta Zalewska ogłosiła przerwę w celu obliczenia głosów. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Burdon odczytał protokół 

nr 1/1/24 ( zał. nr 7) , w którym to zgłoszony radny Marek Chart otrzymał 8 głosów 

„za", a Andrzej Chatłas 7. 

Komisja stwierdziła, że na Przewodniczącego Rady Powiatu wybrano Marka Charta. 

Radna Senior poprosiła o wpisanie w uzasadnieniu do projektu uchwały danych 

wybranego kandydata i ilości punktów, które uzyskał w głosowaniu. Stosowanie do 

zapisów &41 ust.2 Statutu Powiatu dokonanie przez Radę wyboru jednego z kandydatów 

jest równoznaczne z przyjęciem przedmiotowej uchwały w brzmieniu uzupełnionym o 

dane kandydata i wynik, który osiągnął. 

Danuta Zalewska podziękowała za możliwość prowadzenia I sesji Rady Powiatu i 

pogratulowała nowo wybranemu Przewodniczącemu. 

Od tego momentu dalszą część obrad poprowadził Marek Chart. 

Podziękował wszystkim radnym za wybór. Zapewnił, że uczyni wszystko, aby godnie 

reprezentować Radę Powiatu Sępoleńskiego. 

O udzielenie głosu poprosił Andrzej Chatłas. Pogratulował Przewodniczącemu 

zwycięstwa, wyraził pozytywną opinię na temat sprawowania tej funkcji w poprzednich 

kadencjach. Radny wyraził również nadzieję na równą atencję w stosunku do wszystkich 

radnych. 

Następnie Marek Chart zgłosił propozycje zmian do porządku obrad poprzez dodanie 

następujących punktów: 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Sępoleńskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Sępoleńskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Sępólnie 

Krajeńskim. 



Radna Senior Danuta Zalewska ogłosiła 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania 

się komisji, przygotowania regulaminu głosowania oraz kart do głosowania. 

Po przerwie D. Zalewska wznowiła obrady. 

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Burdon odczytał regulamin głosowania 

oraz zaprezentował karty do głosowania (zał. nr 6). 

Następnie Radna Senior Danuta Zalewska umożliwiła kandydatom na 

Przewodniczącego Rady Powiatu zaprezentowanie swojej osoby. 

Jako pierwszy rozpoczął Marek Chart. Radny poinformował, że jest absolwentem 

Akademii Techniczno-Rolniczej w Bydgoszczy. Ukończył również studia podyplomowe 

m.in. z zakresu bezpieczeństwa i higieny pracy, jak również studia menadżerskie na 

Uniwersytecie Gdańskim. Od 18 lat działa jako pracownik samorządowy. Obecnie 

piastuje stanowisko dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Sępólnie. Marek Chart 

stwierdził również, że przez ostatnie lata starał się godnie reprezentować radę powiatu 

sępoleńskiego jako jej Przewodniczący. Podziękował za zgłoszenie jego osoby do tej 

zaszczytnej funkcji. 

Następnie głos zabrał Andrzej Chatłas. Radny poinformował, że jest absolwentem 

fizyki na UMK w Toruniu. Całe życie zawodowe związany był z pracą nauczyciela. W 

1989 roku wraz z kolegami współtworzył Europejski Komitet Solidarności. Był 

Wiceburmistrzem Więcborka, jak również przez dwie kadencje zasiadał w radzie powiatu 

sępoleńskiego pełniąc funkcję Przewodniczącego Komisji Edukacji. W poprzedniej 

kadencji pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Andrzej Chatłas pełnił 

również funkcję Wicestarosty. Poza tym w swojej pracy zawodowej był również 

pierwszym dyrektorem więcborskiego gimnazjum. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie. 

a) powołania Komisji Rewizyjnej 

b) powołania stałej Komisji Budżetu i Finansów 

c) powołania stałej Komisji Infrastruktury i Gospodarki, 

d) powołania stałej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji 

e) powołania stałej Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

f) powołania Komisji skarg, wniosków i petycji 

g) powołania doraźnej Komisji Statutowej 

10. Wnioski, informacje i oświadczenia radnych i gości. 

11. Zakończenie obrad. 

O udzielenie głosu poprosił Andrzej Chatłas. 

Radny poinformował, że w jego opinii ani ustawa o samorządzie powiatowym, ani 

Statut Powiatu Sępoleńskiego nie dają jednoznacznej odpowiedzi, że rada musi wybierać 

dwóch wiceprzewodniczących. Stwierdził, iż jego zdaniem rada powiatu najpierw 

powinna zdecydować ilu wiceprzewodniczących ma zostać wybranych, a następnie 

głosować na poszczególnych kandydatów. Taka sama sytuacja dotyczy członków Zarządu 

Powiatu. W proponowanych zmianach do porządku obrad Przewodniczący zaproponował 

wybór oprócz starosty i wicestarosty trzech członków Zarządu. Ustawa nie stwierdza 

jednoznacznie, że Zarząd musi składać się z pięciu osób. 

Przewodniczący Marek Chart przypomniał, że to samo pytanie z ust Radnego padło już 

w 2018 roku. Zdaniem Przewodniczącego to radni zdecydują w głosowaniu ilu 

wiceprzewodniczących i członków zarządu wybiorą. Jeśli nie wysuną kandydatów lub 

kandydat nie uzyska wystarczającej ilości głosów, to po prostu nim nie zostanie. 

Przewodniczący udzielił głosu Radcy Prawnemu. Grzegorz Szlezer wyjaśnił, że 

zarówno ustawa o samorządzie powiatowym, jak i statut powiatu mówi o możliwości 

wyboru jednego lub dwóch wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w 



obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. Z regulacji tej jasno wynika, że 

minimalna ilość wiceprzewodniczących to jeden a maksymalna ilość to dwa. Podobnie 

wygląda sprawa z zarządem - starosta proponuje wicestarostę a następnie jednego lub 

trzech członków zarządu. Kwestie te nie są szczegółowo uregulowane w Statucie. Jeśli 

chodzi o konieczność przegłosowania tego rodzaju wątpliwości to Radca stwierdził, iż 

stoi na stanowisku, że tego typu sprawa powinna być regulowana na poziomie Statutu. W 

związku z powyższym podejmowanie uchwał zaproponowanych przez radnego Chatłasa, 

Grzegorz Szlezer uznał jako nie tyle zbędne, co niedopuszczalne. Zwrócił uwagę na fakt, 

że Komisarz Wyborczy wydając postanowienie o zwołaniu I sesji, porządek obrad ustalił 

w oparciu o ustawę o samorządzie powiatowym, jak i w oparciu o Statut. Natomiast w 

punkcie 3 wskazał wybór Przewodniczącego Rady Powiatu i Wiceprzewodniczących. 

Poza tym rzeczywiście finalnie decyzja leży w gestii Rady. To Radni w swoim 

głosowaniu zadecydują o ilości wiceprzewodniczących i członków zarządu. 

Iwona Sikorska złożyła wniosek o 10 minut przerwy w obradach. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał wniosek pod głosowanie. 

Rada Powiatu zdecydowała jednogłośnie o przerwie. 

Przewodniczący wznowił obrady. 

Następnie zarządził głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

Rada Powiatu w obecności 15 członków zmieniła porządek obrad stosunkiem głosów 12 

„za", 3 „przeciw". 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 14 ust.l ustawy o samorządzie 

powiatowym oraz paragraf 14 ust.l Statutu Powiatu Sępoleńskiego Rada Powiatu 

wybiera ze swojego grona 1 lub 2 wiceprzewodniczących bezwzględną większością 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Poinformował, że każdy wiceprzewodniczący będzie wybierany odrębnie. Poprosił o 



zgłaszanie kandydatów oraz ewentualnie o ich przedstawienie. Przypominał, że zgłoszony 

kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Wiceprzewodniczących. 

Radny Jarosław Dera zgłosił kandydaturę Pauliny Wendy. 

Radna Paulina Wenda poinformował, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący zapytał o to czy są jeszcze inne zgłoszenia. 

Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypominał, że można pozostawić dotychczasową 

Komisję Skrutacyjną. Radni na tą propozycję wyrazili zgodę. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w celu przygotowania kart do głosowania. 

Po przerwie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. 

Przewodniczący Komisji Radosław Burdon odczytał regulamin głosowania oraz 

zaprezentował karty do głosowania ( zał. nr 8). 

Przewodniczący Rady Powiatu umożliwił kandydatce na Wiceprzewodniczącą Rady 

zaprezentowanie swojej osoby. 

Paulina Wenda ukończyła Szkołę Muzyczną I stopnia, jak również pedagogikę 

specjalną, o specjalności logopedia. Jest również absolwentką studiów podyplomowych w 

zakresie wczesnego sprawowania rozwoju, jak i też wczesnej interwencji rozwoju 

dziecka. Paulina Wenda od 23 lat pracuje w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej na 

stanowisku nauczyciel logopeda. Poinformowała, że działa również na rzecz swojego 

środowiska lokalnego i dla jego dobra. Poprosiła o wsparcie i podziękowała za oddany 

głos. 

Marek Chart przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru na wiceprzewodniczącego. 

Komisja przystąpiła do procedury związanej z przeprowadzeniem tajnego głosowania. 

Następnie wyczytywani radni przystąpili do oddawania głosów. 

Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia głosów. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół nr 1/2/24 (zał. nr 9), w którym 

to zgłoszona kandydatka otrzymała następującą ilość głosów: 8 „za", 7 „przeciw". 



Komisja stwierdziła, że Paulina Wenda otrzymała wystarczającą ilość głosów aby zostać 

Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu. 

Przewodniczący zarządził przystąpienie do procedury wyboru II Wiceprzewodniczącego. 

Jarosław Tadych zaproponował na to stanowisko kandydaturę Danuty Zalewskiej. 

Radna nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

Przewodniczący stwierdził, że w związku z faktem, że nie pojawiła się inna kandydatura 

Prezydium będzie składało się tylko z dwóch członków. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił radnych o podawanie kandydatur na 

stanowisko Starosty Sępoleńskiego. 

Przewodniczący Marek Chart zgłosił kandydaturę Jarosława Tadycha. 

Przewodniczący poinformował, że Jarosław Tadych jest obecnym Starostą 

Sępoleńskim. W ciągu piastowania tego urzędu dał się poznać jako osoba mocno 

zaangażowana w pracę na rzecz powiatu sępoleńskiego i jego mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ten wyraża zgodę na kandydowanie na 

Starostę Sępoleńskiego. Jarosław Tadych wyraził zgodę na kandydowanie. 

Ponadto Przewodniczący zapytał czy są jeszcze inne kandydatury na to stanowisko. 

W związku z brakiem zgłoszeń innych kandydatur zamknięto listę kandydatów na 

stanowisko Starosty Sępoleńskiego. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Burdon odczytał regulamin 

głosowania, (zał. nr 10). 

Przewodniczący Rady Powiatu umożliwił kandydatowi na Starostę Sępoleńskiego 

zaprezentowanie swojej osoby na to stanowisko. 

Jarosław Tadych poinformował, że jest absolwentem Politechniki Poznańskiej. Obecnie 

jest to jego czwarta kadencja w radzie powiatu. Przez ostatnie 10 lat pracował na 

stanowisku starosty sępoleńskiego. Przypomniał słowa, które wypowiedział na jednej z 

sesji o swoim długu wobec radnych, wobec zarządu za udzielone wsparcie w trudnych dla 

niego chwilach. Powiat jest obecnie w trakcie realizacji wielu zadań, które zmierzają do 



poprawy życia mieszkańców. Najbliższa przyszłość to nowe wyzwania, które na pewno 

pojawią się w związku ze środkami z KPO. Najwięcej zadań jak zawsze dotyczyć będzie 

tematyki drogowej, chociaż też jest wiele innych ważnych spraw, jak edukacja czy 

zdrowie. Jarosław Tadych zapewnił o swojej gotowości do dalszej pracy i poprosił o 

głos za jego kandydaturą. 

Marek Chart odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru starosty sępoleńskiego. 

Następnie komisja skrutacyjna powtórzyła procedurę związaną z przygotowaniem do 

głosowania tajnego. Po tym fakcie wszyscy radni oddali swój głos. Następnie komisja 

skrutacyjna przystąpiła do obliczenia głosów. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół nr 1/3/24 (zał. nr 11), w 

którym to zgłoszony kandydat na starostę Jarosław Tadych otrzymał 8 głosów „za", 7 

głosów „przeciw". 

Komisja stwierdziła, że Starostą Sępoleńskim został wybrany Jarosław Tadych. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o dopisanie do projektu uchwały dane Starosty 

Sępoleńskiego i ilość głosów, które uzyskał, (załącznik nr 12). 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu złożył na ręce Starosty Sępoleńskiego 

Jarosława Tadycha gratulacje. 

Starosta Sępoleński podziękował za wybór i obiecał, że będzie kontynuował to, co 

zostało już rozpoczęte. 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Starosty Sępoleńskiego, by Ten zgłosił 

kandydaturę na stanowisko wicestarosty. 

Starosta Sępoleński zgłosił kandydaturę Andrzeja Maracha. Stwierdził, że przez dwie 

kadencje współpraca układała się bardzo dobrze. Przypomniał, że A. Marach również 

przyczynił się do powstania powiatu sępoleńskiego. 

Przewodniczący zapytał radnego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny wyraził 

zgodę. 



O udzielenie głosu poprosił Tomasz Fifielski. Radny zwrócił się do J. Tadycha z 

pytaniem, czy kandydatura Andrzeja Maracha dotyczy piastowania stanowiska przez całą 

kadencję, czy tylko przez jej część. Jarosław Tadych odpowiedział, że będzie to decyzja 

kandydata, gdyż nie jest tajemnicą, że zbliża się do osiągnięcia wieku emerytalnego. 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 minut przerwy na przygotowanie kart do 

głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał regulamin głosowania w sprawie 

wyboru Wicestarosty Sępołebskiego, (zał. nr 13). 

Następnie Przewodniczący poprosił o prezentację swojej osoby przez Andrzeja Maracha. 

Andrzej Marach poinformował, że ukończył Politechnikę Gdańską. Przez pierwsze 5 lat 

po studiach pracował na różnych budowach. Następnie rozpoczął pracę w urzędzie 

miejskim w Więcborku w referacie budownictwa. Przez trzy kadencje pełnił funkcję 

burmistrza Więcborka. Obecnie jest to jego czwarta kadencja w radzie powiatu. 

Andrzej Marach poinformował, że w tym roku mija 25 lat jego pracy samorządowej i 

chciałby ją dalej kontynuować. 

Następnie przystąpiono do procedury związanej z przeprowadzeniem tajnego głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół nr 1/4/24 ( zał. nr 14), w 

którym to zgłoszony kandydat otrzymał 8 głosów „za", 7 „przeciw". 

Komisja stwierdziła, że Wicestarostą Sępoleńskim został wybrany Andrzej Marach. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o dopisanie do projektu uchwały dane 

Wicestarosty Sępoleńskiego i ilość głosów, które uzyskał. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Starosty, aby Ten zgłosił kandydatury na 

członka Zarządu Powiatu. 



Starosta Sępoleński zgłosił kandydaturę Aleksandra Atamańskiego. Poinformował, że 

jest to osoba z dużym doświadczeniem samorządowym w gminie Kamień Krajeński. Poza 

tym jest człowiekiem działającym społecznie, byłym nauczycielem i mentorem 

młodzieży. 

Radny wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę w celu przygotowania kart do 

głosowania. 

Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał regulamin głosowania (zał. nr 15). 

Aleksander Atamański zaprezentował swoją osobę na stanowisko członka zarządu. 

Radny poinformował, że jest mieszkańcem Kamienia Krajeńskiego. Posiada 

wykształcenie wyższe pedagogiczne i ukończone studia podyplomowe z informatyki. Był 

wieloletnim nauczycielem i wychowawcą. Poinformował, że ma duże doświadczenie w 

pracy samorządowej, gdyż przez cztery kadencje był radnym miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim, członkiem zarządu, jak również przewodniczącym komisji edukacji. Posiada 

również praktyczne umiejętności w zdobywaniu środków zewnętrznych na realizację 

różnych projektów. Ostatnio przyczynił się do pozyskania pieniędzy na wirtualną 

strzelnicę w Płociczu. Jest współzałożycielem i członkiem kamieńskiego bractwa 

strzeleckiego. Radny poinformował, ze jego pasją jest praca z młodymi osobami. 

Aleksander Atamański stwierdził, że jego pragnieniem jest to, aby powiat intensywnie 

się rozwijał, stawał się nowoczesny i atrakcyjny dla jego mieszkańców aby różne poglądy 

łączyły a nie dzieliły ludzi. 

Przewodniczący Marek Chart odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru członka 

Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do procedury związanej z przeprowadzeniem 

tajnego głosowania. 



Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół nr 1/5/24, w którym to 

zgłoszony kandydat otrzymał 9 głosów „za" i 6 „przeciw", (załącznik nr 16). 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że członkiem Zarządu Powiatu został wybrany 

Aleksander Atamański. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o dopisanie do projektu uchwały 

dane członka Zarządu Powiatu i ilość głosów, które uzyskał. 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Starosty, aby Ten zgłosił kolejną 

kandydaturę na członka Zarządu Powiatu . 

Starosta Jarosław Tadych zgłosił kandydaturę Jarosława Derę. Poinformował, że 

Radny od 38 lat pracuje w samorządzie gminnym. Obecnie jest to jego trzecia kadencja w 

radzie powiatu. 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący ogłosił przerwę na przygotowanie kart do głosowania. 

Następnie Jarosław Dera przedstawił swoją osobę. Radny posiada wykształcenie 

wyższe magisterskie. Ukończył Uniwersytet Kazimierza Wielskiego w Bydgoszczy na 

kierunku Politologia i Nauki Społeczne. W radzie powiatu wcześniej pełnił funkcję 

przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki. Jak wspomniał Starosta od 38 lat 

pracuje w Urzędzie Miejskim w Sępólnie Krajeńskim. Od 17 lat zajmuje stanowisko 

kierownicze referatu gospodarki komunalnej i rolnictwa. Jak stwierdził Radny w pracy 

stara się być konsekwentny i realizować postawione sobie cele. Jest członkiem Zarządu 

Stowarzyszenia Rozwoju Wsi i Kółek Rolniczych gminy Sępólno Krajeńskie, a także 

wieloletnim członkiem PSL. 

Przewodniczący Marek Chart przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru członka 

Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

W związku z faktem, iż Komisja Skrutacyjna przedstawiła już wcześniej regulamin 

głosowania na członków Zarządu nie odczytywano go ponownie. 



Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury tajnego głosowania na 

członka Zarządu. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół nr 1/6/24 w którym to 

zgłoszony kandydat otrzymał 8 głosów „za" i 7 głosów „przeciw", (załącznik nr 17). 

Komisja stwierdziła, że członkiem Zarządu Powiatu został wybrany Jarosław Dera. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o dopisanie do projektu uchwały dane członka 

Zarządu Powiatu i ilość głosów, które uzyskał. 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Starosty, aby Ten zgłosił kandydaturę 

kolejnego członka Zarządu Powiatu . 

Starosta Jarosław Tadych ogłosił, iż nie będzie podawał nazwiska piątego członka 

Zarządu Powiatu. W związku z powyższym skład Zarządu będzie czteroosobowy. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że radny może być członkiem kilku 

komisji stałych a przewodniczącym tylko jednym z nich. Przewodniczący ogłosi 30 minut 

przerwy w obradach w trakcie, której zainteresowani radni wpiszą swój akces do prac w 

poszczególnych komisjach. Następnie propozycje składów komisji zostaną poddane 

procedurze głosowania. Przewodniczący poinformował, że należy również wybrać 

przewodniczących poszczególnych komisji. Natomiast poszczególni wiceprzewodniczący 

zostaną wybrani na pierwszych posiedzeniach komisji. Marek Chart przypomniał, ze 

szczególną komisją jest komisja rewizyjna a także komisja skarg, wniosków i petycji. 

Członkami tych komisji nie mogą być przewodniczący rady, wiceprzewodniczący oraz 

członkowie zarządu. Głosowanie nad składami komisji odbywa się w sposób jawny, 

zwykłą większością głosów przy użyciu systemu do głosowania. 

Ad.9. a. 

Marek Chart wznowił obrady. 



Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej wraz z 

propozycjami składu osobowego komisji, do których wpisali się radni: Iwona Sikorska -

Przewodnicząca, Radosław Burdon, Leszek Marach, Tomasz Fifielski, Paweł Toczko. 

Marek Chart poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

jednogłośnie (załącznik nr 18) 

podjęła uchwałę Nr 1/7/2024 

w sprawie powołania stałej Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

Ad.9.b. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania stałej 

Komisji Budżetu i Finansów wraz z propozycjami składu osobowego komisji, do 

których wpisali się radni: Tomasz Fifielski - Przewodniczący, Iwona Sikorska, Andrzej 

Chatłas, Jarosław Tadych, Jarosław Dera, Andrzej Marach, Kacper Sosnowski, Paulina 

Wenda, Danuta Zalewska, Marek Chart. 

Przewodniczący Marek Chart poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

jednogłośnie (załącznik nr 20) 

podjęła uchwałę Nr 1/8/2024 



w sprawie: powołania Komisji Budżetu i Finansów, która stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

Ad.9. c. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania stałej 

Komisji Infrastruktury i Gospodarki wraz z propozycjami składu osobowego komisji, do 

których wpisali się radni: Andrzej Chatłas — Przewodniczący, Jarosław Dera, Paweł 

Toczko, Krzysztof Wilgosiewicz, Leszek Marach, Andrzej Marach. 

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

podjęła uchwałę Nr 1/9/2024 

w sprawie powołania stałej Komisji Infrastruktury i Gospodarki, która stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu. 

Ad.9. d. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania stałej 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji wraz z propozycjami składu 

osobowego komisji, do których wpisali się radni: Radosław Burdon - Przewodniczący, 

Paulina Wenda, Aleksander Atamaóski, Jarosław Tadych, Kacper Sosnowski. 

Przewodniczący Marek Chart poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

jednogłośnie (załącznik nr 22) 



podjęła uchwałę Nr 1/10/2024 

w sprawie powołania stałej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i 

Rekreacji, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad.9. e. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania stałej 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z propozycjami składu osobowego komisji, 

do których wpisali się radni: Danuta Zalewska - Przewodnicząca, Andrzej Marach, 

Aleksander Atamaóski, Paulina Wenda, Krzysztof Wilgosiewicz. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

jednogłośnie (załącznik nr 24) 

podjęła uchwałę Nr 1/11/2024 

w sprawie powołania stałej Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, która stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 10. f. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z propozycjami składu osobowego komisji, do 

których wpisali się radni: Leszek Marach - Przewodniczący, Radosław Burdon, Tomasz 

Fifielski, Marek Chart. 

Marek Chart poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

jednogłośnie (załącznik nr 26) 

podjęła uchwałę Nr 1/12/2024 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która stanowi załącznik nr 

27 do protokołu. 

Ad.lO.g. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Statutowej wraz z propozycjami składu osobowego komisji, do których 

wpisali się radni: Paweł Toczko - Przewodniczący, Andrzej Chatłas, Iwona Sikorska, 

Marek Chart. 

Marek Chart poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych 

jednogłośnie (załącznik nr 28) 

podjęła uchwałę Nr 1/13/2024 

w sprawie powołania Komisji Statutowej, która stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 10. 

O udzielenie głosu poprosił Tomasz Fifiełski. Radny poinformował, że z uwagi na fakt, 

iż został przewodniczącym komisji budżetu wnioskuje do Starosty o przedłożenie do 



końca przyszłego tygodnia, zestawienia z aktualnym stanem zaawansowania prac 

wszystkich inwestycji, które zawarte są w budżecie powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował radnych, że zgodnie z art. 25.c. ustawy o 

samorządzie powiatowym radny zobowiązany jest złożyć oświadczenie majątkowe w 

terminie 30 dni od ślubowania. Do pierwszego oświadczenia radny jest zobowiązany 

dołączyć informacje o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia powiatu. Uchybienie wskazanemu terminu 

powoduje, iż Przewodniczący Rady w terminie 14 dni od daty stwierdzenia 

niedotrzymania terminu ma obowiązek wezwać radnego do niezwłocznego złożenia 

oświadczenia wyznaczając dodatkowy 14- dniowy termin. Niezłożenie oświadczenia po 

upływie dodatkowego terminu powoduje wygaśnięcie mandatu z mocy prawa w trybie 

art. 190 ustawy ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw. 

Radny wykazuje majątek jakim dysponuje na dzień składania tego oświadczenia. Nie 

istnieje obowiązek składania już oświadczeń o działalności gospodarczej prowadzonej 

przez małżonka na mieniu powiatu oraz oświadczeń o umowach cywilnoprawnych 

zawartych przez małżonków z j.s.t. w których radnych uzyskał mandat. 

Kolejna sesja zostanie zwołana w normalnym trybie, zostaną Państwo poinformowani o 

terminie i tematyce. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu o godz. 15.00 

zamknął obrady I sesji Rady Powiatu VII kadencji. 

Ad. 11 
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